
 

 

Treść odpowiedzi na interpelację radnych Anny Brzezińskiej i Krzysztofa 

Strzałkowskiego 

w sprawie niedostępności przystanku autobusowego FABRYCZNA 02 dla osób ze 

szczególnymi potrzebami – Aleja Marszałka Józefa Piłsudskiego w Markach 

odpowiadając na Państwa interpelację z 8 grudnia 2021 r. w sprawie niedostępności przystanku 
autobusowego Fabryczna 02 w Markach, przy Alei Marszałka Józefa Piłsudskiego dla osób ze 
szczególnymi potrzebami uprzejmie informuję, że Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich w 
Warszawie (MZDW) wykona dodatkowy podjazd od strony ul. Braci Briggsów. Prace zostaną 
wykonane wiosną przyszłego roku, gdy tylko pozwolą na to warunki atmosferyczne. Jednocześnie 
uprzejmie informuję, że MZDW wystosowało pismo do właściwych służb o egzekwowanie zakazu 
zatrzymywania się pojazdów w rejonie przystanku autobusowego. 

Mam nadzieję, że podjęte działania poprawią nie tylko dostępność przystanku, ale przede 
wszystkim bezpieczeństwo pieszych użytkowników ruchu. 


